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Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Asszony!

„Ilyen könnyen elveszthetünk egy szolgáltatást?" címmel a Házszabály 90 . §-a alapján írásbeli
kérdést kívánok benyújtani Dr. Veres János pénzügyminiszterhez. A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az alábbi levéllel keresett meg egy talaj és növény vizsgálatokkal foglalkozó labor . A leírt panasz
egyértelmű . A nevet adatvédelem miatt takartam ki .

Tisztelt Képviselő Úr!

Laborvizsgálati és Szolgáltató Kft ügyvezetője a
következő kérdésben kérem szíves segítségét :
Cégünk egy megközelítőleg 40 laboratóriumból álló német laborhálózat
magyarországi képviselője . Felépítésünkből, valamint tevékenységünk jellegéből fakadóan
vállalkozásunk az Unió egész területéről fogadja (fogadná) partnerei megrendeléseit . Ezen
célt szolgálja, hogy laboratóriumunkat a magyar szabványok mellett uniós, német, illetve
osztrák mérési eljárásokra is akkreditáltattuk (nem kevés pénzt áldozva rá).
Az azonban, hogy az országban jelenleg hatályos ÁFA törvény alapján (lásd melléklet)
kötelesek vagyunk az ÁFA-t még nemzetközi adószámmal rendelkező ügyfeleink részére is
felszámítani, komoly versenyhátrányt jelent a számunkra . Megrendelőink értetlenee ve
veszik tudomásul, hogy szemben az EU tagállamai között elfogadott gyakorlattal, áraink a 15,
illetve 25%-os ÁFA-val magasabbak versenytársainknál . Nem kívánhatjuk senkitől, hogy
csupán azért, mert hazánkban még nem módosították a vonatkozó előírásokat, 1 évet várjon
ÁFA visszaigénylésére . Partnereink jelentő, ; része éppen ezért inkább az EU más országaiban
található laboratóriumokkal és száktanácsadó cégekkel végezteti el a munkákat, mivel ott
biztosított a nemzetközi adószámmal rendelkező cégek közötti nettó értéken történő
számlázás .
Itt jegyzem meg, hogy magyar vállalkozásként az Unió más országaiból mi is áfa mentes
számlát kapunk függetlenül attól, hogy laboratóriumi felszerelést, vagy analízist
(szolgáltatást) rendelünk meg.
Biztos vagyok benne, hogy problémánk még számos hazai vállalkozást is negatívan érint, így
tisztelettel kérem, figyelmeztesse a törvényalkotókat, hogy az ilyen jellegű ÁFA bevételekért
ne hozzák versenyhátrányba a cégeket, hiszen ez hosszú távon jóval nagyobb kiesést
eredményezhet az ország számára .

Tisztelt Miniszter Úr!

Nem tarja aggályosnak, hogy azért veszik el a szolgáltatás, mert máshol nem kell egy évet várni az ÁFA
visszaigénylésére?

Tisztelettel várom előremutató és a megoldást segítő válaszát .

Mosonmagyaróvár, 2005 . augusztus 16 .
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